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Fråga – Bygg nya Fridhemsskolan F-6
Enligt tidigare beslut skulle Fridhemsskolan rivas förra hösten och ersättas med en ny F-6
skola lagom till höstterminen 2026. Dock har nya prognoser över elevantalet och
ekonomiska utmaningar för kommunen medfört att utbildningsnämnden nu föreslår att den
nya skolan endast ska vara för årskurserna F-3, i stället för de ursprungligen planerade F-6.

Barn och vårdnadshavare till barn vid Fridhemsskolan blev givetvis mycket besvikna och
upprörda när de informerades, i ett väldigt sent skede, om att skolan föreslås övergå till att
vara en F-3-skola. I skrivande stund har över 900 personer skrivit under en protestlista mot
att Fridhemsskolan inte ska återuppbyggas enligt plan.

I en högskattekommun som Gävle kommun ska skolan, och minskade barngrupper,
prioriteras. Nu när politikerna i Gävle ges chansen att minska barngrupperna under en tid,
då gäller det också att göra verklighet av de vallöftena som i princip varje parti lovat. För det
var väl inte bara tomma löften? För övrigt skulle troligtvis populära Fridhemsskolan fyllas
med elever från andra upptagningsområden.

Vi moderater står vid vårt ord. Vi moderater vill att Fridhemsskolan ska byggas för
årskurserna F-6.

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunalrådet
Daniel Olsson (S) följande:

● Avser kommunalrådet agera för en återuppbyggnad av Fridhemsskolan F-6 i
kommunstyrelsen och kommunfullmäktige till skillnad från kommunalrådets agerande
i utbildningsnämnden?

William Elofsson (M)


